
Årsmelding frå styret i Kleppe Grendalag - 2015 

Generelt 
I utgangen av 2015 hadde Kleppe Grendalag 231 medlemmar frå 89 forskjellige 
husstandar. Dette er 2 husstandar fleire enn 2014. Det er framleis god oppslutning og 
det er til stor nytte å ha ein stor medlemsmasse når styret skal søkje om stønad.  
 
I 2015 har dei størst prosjekta for Grendalaget vore aktivitetsløypa i Stokkavika og 
Hamnedagen ved Kleppesjøen. Aktivitetsløypa er enda ikkje ferdigstilt, men vil bli det i 
løpet av våren 2016.  
 
Hamnedagen var ein stor suksess og vil bli gjentatt i 2016.  

Styret 
Styret i Kleppe Grendalag bestod i 2015 av: 
 
 

Rolle Namn 

Formann Kenneth Kausland* 

Nestformann Karsten Kleppe* 

Kasserar Kamilla Kleppe* 

Styremedlem Thomas Kleppe 

Styremedlem Tommy Fjæreide 

Styremedlem Torbjørn Hjortland* 

Varamedlem Anne-Mari Kleppe* 

Varamedlem Jannicke Waage Herolz* 

Varamedlem Rune Kleppe* 

Varamedlem Anette Haukås* 

Varamedlem Espen Tveit Hansen* 

 
* På val i 2016 
 
 
 
 
  



Aktivitetar i 2015 
I 2015 organiserte Kleppe Grendalag følgjande aktivitetar: 
 

1. St. Hans feiring 
2. Hamnedagen med fiskekonkurranse 
3. Skalldyrfest 
4. Lysfest 
5. Juletrefest 
6. Regelmessig bordtennisdag 
7. Aktivitetsløye i Stokkavika 

 
I tillegg vart Grendahuset flittig nytta til forskjellige typar selskap. I hovudsak 
barneselskap.  
 
Stønad 
Grendalaget fekk stønad frå Grasrotandelen på 47 073 kroner. Ein stor takk frå styret til 
alle som har valt å støtta Grendalaget med grasrotandelen.   
 
I tillegg fekk Grendalaget 50 000 kroner frå Sund Kommune til oppussing av indre hamne 
ved Kleppesjøen. 
 
Til aktivitetsløypa fekk vi tildelt 40 000 frå gjensidigestiftelsen og 20 000 frå Hordaland 
fylkeskommune.  
 
Det var med andre ord eit godt år for stønad. Desse midlane vil komma heile bygda til 
gode.  
 
 
Venleg helsing  
 
 
Styret 
 


